
  
  
 SAMMANFATTNING AV STYRELSEMÖTE FÖR FRISKIS&SVETTIS VISBY  
  

DATUM: 2022-06-22  
  
NÄRVARANDE: Ethel Forsberg, Ingalill Bengtsson, Markus Svedberg, Sofia Wollmann, Patrick 
Ryott, Frida Engström (adjungerande, Verksamhetschef)  
  
Öppnande   
Ordförande Ethel Forsberg hälsade alla välkomna och öppnade sammanträdet.   
Till att jämte ordförande justera kvällens protokoll valdes Markus Svedberg  

  
Ekonomirapport  
Ingalill redogjorde för det ekonomiska läget, inga större händelser utan det följer planen. 
Jobbar vidare med att få bättre överenstämmelse jämfört med budget för en tydligare 
uppföljning.   
Resultatet är bättre än förra året men det är svårt att jämföra med ett icke-normalår men vi 
håller oss i linje med budget och följer likviditeten noga.  

  
Lägesrapport verksamheten  
Antalet medlemmar har ökat till 3210 st, vårt mål är 4000 st i slutet av året. 57 sommarkort 
har hittills sålts.  
Förberedelserna för EGYM pågår enligt plan, den 15 augusti ska det vara i gång för alla. Vi 
kommer att få stöd och hjälp från leverantören på plats fr.o.m vecka 32.  
Planerar även för reklam och eventtillfällen i sep/okt.  
   
Strategisk planering  
Planeringsdag den 28 augusti mellan 15-19. Vi fokuserar på planen från nuläge och framåt 
och räknar med att kunna ha en första skiss framme till VP-23.  

  
Övrigt  
Vi ser över försäkringsavtal och elavtal.   
Lokal medlemsundersökning kommer att göras under hösten (november)  

  
Mötets avslutande   
Ordförande avslutar mötet.  
 

 


